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EVENEMENTEN

Onze countrywereld bestaat eruit dat iedere club probeert via ingerichte evenementen hun clubkas wat bij te
spijzen om meer te kunnen doen aan interne gelegenheden binnen hun club.
Tot spijts moeten we durven onder ogen zien, en zeker durven vaststellen, dat er hier wel iets ernstig fout
loopt wat betreft de datums waarop de evenementen doorgaan.
Het is dan ook niet meer ondenkbaar dat bepaalde weekends er meer dan 5 tot 7 evenementen worden
gegeven op dezelfde datum.

Dat brengt natuurlijk de doelstellingen in gevaar welke de clubs voor ogen hadden, namelijk hun
inspanningen te zien beloont worden door een aangedikte clubkas.
Want zeg nuzelf, bij zulke weekends waar er soms tot 7 evenementen worden gegeven, wie heeft het
verwachte volk? wie verdient een extra voor de clubkas ?
Volgens ons zal er op zulke ogenblikken niemand in zijn nopjes zijn, en moet men zich tevreden stellen met
een versnippert verloop van evenementenbezoekers.

Nochthans weet iedere club wat er aan voorbereidingen nodig zijn om een geslaagd evenement te
prepareren, er zit veel werk vooraf in, men doet aankopen wat versiering betreft, drankaankopen, bij de
bakker de broodjes, de worstjes, de chili en ga zo maar verder.
Ook wil men een aantrekkelijk podium en wil men zangers of countrybands uitnodigen om hun verwachte
bezoekers het nodige plezier te garanderen.

En dan gebeurt het ! FLOP ! er zijn wel bezoekers maar de zaal had voller gekunt, omdat het volk een keuze
moest maken uit het grote aanbod aan evenementen op die bewuste dag.
En al de moeite is een beetje teniet gedaan, en meestal is men al blij dat de kosten kunnen worden gedekt.
Maar wat met de inzet van uw clubleden die er zo hard voor gewerkt hebben? waar blijft dan dat extra waar
je de leden eens extra kon mee verwennen?

Daarom pleit het CVVC voor een gesynchroniseerd affice-beleid, en worden op onze site enkel afficen
gepubliceert met datums die nog niet gangbaar zijn bij andere clubs, zodanig dat er een respect ontstaat
tussen de verschillende clubs in deze materie.

Want wanneer men eens een rekensommetje wil maken of durven maken, is het opstarten van een
evenement niet zo goedkoop hoor !
De kosten moeten terug betaald worden met de winsten van de drank, en eventueel van de broodjes, de
entree, en eventueel een tombola.
Men mag zich dan nog niet veroorloven om een extra attraktie in te lassen wat nog meer aan het te
investeren budget knaagt.

Waar draait het hier om, simpel ! De meeste clubs hebben hun lokaal ergens bij een cafe in het achterzaaltje
en tijdens hun clubavonden is er maar één die geld verdient en dat is de cafebaas.
Dan moet men als voorzitter wel creatief zijn om wat clubgeld binnen te rijgen, ja, het jaarlijks lidgeld zal
ontoereikend zijn om uw dromen waar te maken, en met wat demo’s kan men ook de kas wat bijspijzen maar
verder houd het hier ook op.

Een evenement is de kans om uw clubkas ten voordele van uw leden eens extra te laten aandikken, en
daarom is het zo belangrijk dat iedere club rekening begint te houden met andere clubs.
Dit zal niet onmiddellijk gerealiseert kunnen worden, maar het CVVC is van mening dat de tijd ons ertoe zal
dwingen om daar drastische maatregelen te nemen in het evenementenbeleid en best een partner kan zijn in
de synchronisatie ervan.

Iedere club heeft al gezondigt tegen het evenementenbeleid, wat logisch is, iedereen vecht voor zijn eigen
bestaan, en als er niemand eens rechtstaat om eens halt te roepen, en om eens met de clubs samen een
beleid uit te stippelen waarbij iedereen op termijn alleen maar voordelen kan bij hebben, zal er ook nooit iets
positiefs gebeuren in deze materie.

Als men er al op voorhand vanuit gaat dat dit niet kan lukken, is men infeite al verkeerd bezig, het moet
lukken, met samenwerking kan men de grootste bruggen bouwen.


